
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 402 

 

На 4 септември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно обявяване на Йордан Стоянов 

Кръстанов за народен представител от Седемнадесети изборен район 

– Пловдивски, в Четиридесет и деветото Народно събрание.  

  Докладчик: Росица Матева  

2. Проекти на решения относно назначаване или промени в 

съставите на ОИК в изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г.  

  Докладчици: Росица Матева, Димитър Димитров,  

  Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, Силвия  

  Стойчева, Цветанка Георгиева, Георги Баханов,  

  Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Ерхан  

  Чаушев, Елка Стоянова и Емил Войнов   

3. Доклади по административни преписки.  

  Докладчици: Емил Войнов, Димитър Димитров,  

  Георги Баханов, Любомир Георгиев, Севинч  

  Солакова, Камелия Нейкова, Красимир Ципов и  

  Силвия Стойчева  

4. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК.  

  Докладчици: Димитър Димитров и Красимир 

  Ципов   

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 
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Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева.  

ОТСЪСТВА: Гергана Стоянова.  

 

Заседанието бе открито в 14,02 ч. от госпожа Камелия 

Нейкова – председател на комисията, и от заместник-председателите 

Росица Матева и Цветозар Томов.   

 

*   *   * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Десет членове сме в залата. Имаме кворум. Поради отпуск 

отсъства колегата Гергана Стоянова.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно обявяване на народен 

представител от Седемнадесети изборен район – Пловдивски, в 

Четиридесет и деветото Народно събрание. Докладчик – госпожа 

Матева.  

2. Проекти на решения относно назначаване или промени в 

съставите на общински избирателни комисии в изборите на 29 

октомври с докладчици колегите Матева, Димитров, Солакова, 

Ганчева, Стойчева, Георгиева, Баханов, Ципов, Георгиев и Чаушев.  

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Димитров, Баханов, Георгиев, Солакова и аз.  

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици колегите Димитров и Ципов.  

Имате ли предложения?  

Госпожа Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да ме включите и в т. 3 – 

Доклади по административни преписки.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: И мен.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов – 

също в т. 3.  
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Други?  

Госпожа Стоянова.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля в Административни преписки и в 

Назначаване на състави на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви.  

Други? Няма.  

Колеги, моля да гласуваме дневния ред с направените 

допълнения.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка); против – няма.  

 

По първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

ЙОРДАН СТОЯНОВ КРЪСТАНОВ ЗА НАРОДЕН 

ПРЕДСТАВИТЕЛ ОТ СЕДЕМНАДЕСЕТИ ИЗБОРЕН РАЙОН – 

ПЛОВДИВСКИ, В ЧЕТИРИДЕСЕТ И ДЕВЕТОТО НАРОДНО 

СЪБРАНИЕ.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от председателя на Народното събрание с вх. № НС-02-72 от 1 

септември 2023 г., с което ни се изпраща решение на Народното 

събрание, прието на 1 септември, с което се прекратяват 

пълномощията на народния представител Вежди Летиф Рашидов, 

който е бил народен представител от Седемнадесети изборен район 

– Пловдивски.  

Предлагам ви проект на решение с проектен номер 2464, с 

което да обявим за народен представител следващия в листата от 

Седемнадесети изборен район – Пловдивски, издигнат от коалиция 

ГЕРБ-СДС в Четиридесет и деветото Народно събрание, а именно 

Йордан Стоянов Кръстанов с посочено ЕГН.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение?  
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Моля, режим на гласуване.  

Колеги, моля ви да гласуваме отново, тъй като не успяха 

всички колеги да гласуват.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2191-НС/04.09.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да гласуваме заедно 

писмо до председателя на Народното събрание, с което да му 

изпратим Решение № 2191-НС от днешна дата, както и до главния 

редактор на „Държавен вестник“, за да бъде публикувано решението 

в „Държавен вестник“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме изпращането на двете писма.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Продължаваме с точка втора:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

ИЛИ ПРОМЕНИ В СЪСТАВИТЕ НА ОИК В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 

2023 Г.  

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешна папка 

с моите инициали, проектен номер 2071 е за назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Тетевен.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/43 от кмета на община Тетевен. Представени са 

всички изискуеми документи съгласно Изборния кодекс и Решение 
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№ 1962 на ЦИК. На проведените консултации обаче не е постигнато 

съгласие по отношение състава на Общинска избирателна комисия – 

Тетевен.  

Поради което ви предлагам на посочените в проекта правни 

основания и след съгласуване и обсъждане в работна група да 

назначим Общинска избирателна комисия – Тетевен, в състав от 11 

членове, както следва: председател –  Дора Ангелова Стоянова от 

ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – Венелин Николов 

Ножаров от „Възраждане“, Таня Димитрова Маринова от „БСП за 

България“, Пепа Райкова Петкова от „Има Такъв Народ“, Ани 

Щерева Иванова от ДПС; секретар – Тодор Маринов Тодоров от 

ПП-ДБ; и членове – Дияна Иванова Лалева и Лалка Илиева 

Гайтанджиева от ГЕРБ-СДС, Петя Атанасова Чикулова и Малина 

Маркова Цачева от ПП-ДБ, и Светла Иванова Цочева от 

„Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2192-МИ/04.09.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект, който ви 

предлагам, е за назначаване на Общинска избирателна комисия – 

Плевен, с проектен номер 2070 във вътрешната мрежа.  

Постъпили са документи с писмо с вх. № МИ-06-260/90 от 24 

август 2023 г. от кмета на община Плевен. Представени са всички 

изискуеми документи съгласно Изборния кодекс и нашето решение. 

На проведените консултации не е постигнато съгласие по отношение 

състава на Общинска избирателна комисия – Плевен.  

Поради което и след обсъждане в работна група ви предлагам 

да назначим Общинска избирателна комисия – Плевен, в състав от 
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13 членове, както следва: председател – Ярослав Николов Димитров 

от ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – Вержиния Иванова 

Симеонова от „Възраждане“, Илияна Николова Нинова от „БСП за 

България“, Йорданка Иванова Димитрова-Божева от „Има Такъв 

Народ“, Айгюл Алиева Хасанова от ДПС; секретар – Николай 

Тодоров Яков от ПП-ДБ; членове – Евгения Вескова Миланова, 

Красимир Димитров Данков и Марио Александров Любенов от 

ГЕРБ-СДС, Петър Бориславов Жеков и Юлия Симеонова Стефанова 

от ПП-ДБ, Светлана Маринова Дерекова от „Възраждане“ и Яница 

Янкова Линева от ДПС.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2193-МИ/04.09.2023 г.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в ЦИК е постъпило писмо 

с вх. № МИ-06-260/221, с което кметът на община Бойчиновци е 

предложил състав на Общинска избирателна комисия за тази 

община. Налични са всички налични документи по Изборния кодекс 

и наше Решение № 1962. По това решение са проведени 

консултации, но не е постигнато съгласие.  

След разглеждане на преписката от работна група предлагам 

ЦИК да назначи Общинска избирателна комисия в следния състав: 

председател – Стела Сашкова Владимирова от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Светла Славейкова Александрова от „Възраждане“, 

Десислава Николаева Йорданова от ДПС; секретар – Юлия Денова 

Първанова от ПП-ДБ; членове – Тодор Георгиев Георгиев и 

Виктория Асенова Минчова от ГЕРБ-СДС, Деян Лъчезаров Додев и 

Александър Сократов Александров от ПП-ДБ, Силвия Георгиева 
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Игнатова от „Възраждане“, Биляна Методиева Велкова от „БСП за 

България“ и Красимира Иванова Атанасова-Георгиева от ИТН.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

Решението е № 2194-МИ/04.09.2023 г.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият ми доклад, колеги, е 

по писмо с вх. № МИ-06-260/182 от кмета на община Брусарци с 

предложение за състав на Общинска избирателна комисия. 

Представени са всички документи по Изборния кодекс и Решение № 

1962. Консултациите са проведени също по реда, определен в това 

решение. Не е постигнато съгласие.  

След обсъждане в работна група предлагам да одобрим 

следния състав на Общинска избирателна комисия в община 

Брусарци: председател – Габриела Илиева Димитрова-Николова от  

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Юлия Робинзонова Каменова от 

ПП-ДБ, Велизар Димитров Симеонов от „БСП за България“, Надя 

Гаврилова Игнатова от ИТН и Надежда Цветанова Крумова- 

Желязкова от ДПС; секретар – Ивайло Цветанов Василев от 

„Възраждане“; членове – Елизабета Стефанова Ценкова и Демир 

Иванов Иванов от ГЕРБ-СДС, Бойка Ценкова Томова и Ваня 

Тодорова Стоянова от ПП-ДБ, и Владимир Петров Николов от 

„Възраждане“.  

Предлагам да одобрим това предложение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказване?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

Решението е № 2195-МИ/04.09.2023 г.  

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, Общинска 

избирателна комисия – Лозница, област Разград.  

В ЦИК всички документи от проведените консултации са 

постъпили с вх. № МИ-06-260/260 от 30 август 2023 г. от кмета на 

община Лозница. На проведените консултации, видно от протокола, 

е постигнато съгласие между участвалите упълномощени 

представители на партиите и коалициите, представени в 

Четиридесет и деветото Народно събрание.  

Предлагам ви въз основа на предложението на кмета състав 

на ОИК – Лозница, от 11 членове, както следва: председател – 

Невена Митева Йорданова от ПП-ДБ; зам.-председатели – Шафие 

Ведат Мурад от ГЕРБ-СДС, Росица Нанева Нешева от „БСП за 

България“, Росица Димитрова Капралова от ИТН; секретар – Галя 

Димитрова Илиева от ДПС; членове – Нурие Тефикова Црънгалова – 

и Набие Усаинова Терзийска от ГЕРБ-СДС, Катя Стоянова Лазарова 

и Росица Иванова Павлова от ПП-ДБ, Евгения Николова Павлова и 

Евгени Стоянов Димитров от „Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9  (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова и Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 2196-МИ/04.09.2023 г.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, следващата преписка е по 

отношение на състава на ОИК – Вълчи дол. Също е от списъка на 

проведените консултации с постигнато съгласие.  
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С вх. № МИ-06-260/262 от 30 август 2023 г. сме получили 

всички документи с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия.  

Докладвам ви проект на решение относно състав на ОИК – 

Вълчи дол, въз основа на предложението на кмета на общината, 

както следва: председател – Бонка Иванова Димитрова от ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели – Валентина Димова Радева от 

„Възраждане“, Минка Желязкова Радулова от ДПС, Снежана 

Кирилова Стойнева от „БСП за България“, Грозданка Стойчева 

Йорданова от ИТН; секретар – Елка Колева Златарова от ПП-ДБ; 

членове – Асибе Хюсеинова Исмаилова и Йорданка Миланова 

Колимечкова от ГЕРБ-СДС, Снежана Петрова Гочева и Кирчо 

Раднев Кирчев от ПП-ДБ, и Милка Лазарова Лазарова от 

„Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2197-МИ/04.09.2023 г.  

Продължаваме докладите с госпожа Георгиева. Заповядайте.  

Определям господин Томов за малко да води заседанието.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на решение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Макреш, област Видин.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/147 от 25 август 2023 

г. от кмета на община Макреш. Представени са всички изискуеми 

документи съгласно Изборния кодекс. Проведени са консултации, в 

които са участвали представители на парламентарно представените 

партии и коалиции и на тях не е постигнато съгласие по отношение 

състава на Общинската избирателна комисия в община Макреш. 
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Към преписката са приложени особени мнения от упълномощените 

представители на ГЕРБ-СДС и на „БСП за България“.  

Предлагам Централната избирателна комисия да реши: 

назначава Общинска избирателна комисия в община Макреш, област 

Видин, в състав от 11 членове, както следва: председател – Биляна 

Венелинова Костова-Кирилова от ГЕРБ-СДС; четирима зам.-

председатели – Маргарита Александрова Тодорова от „Възраждане“, 

Цветан Любенов Николов от ДПС, Полина Сашова Башлийска от 

„БСП за България“, Митко Вълчев Иванов от ИТН; секретар – Росен 

Кръстев Ангелов от ПП-ДБ; и членове – Павел Пламенов Петков и 

Ралица Пламенова Рачева от ГЕРБ-СДС, Ксеня Миланова 

Димитрова Симеонова и Силвия Нелчева Иванова от ПП-ДБ, и 

Георги Михайлов Гергов от „Възраждане“.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря.  

Има ли изказвания по този проект?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2198-МИ/04.09.2023 г.  

Госпожо Ганчева, заповядайте.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка, постъпила с вх. № МИ-06-260/170 от 25 август 2023 г., от 

кмета на община Лом, област Монтана, за проведени консултации 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия в 

общината. Видно от протокола не е постигнато съгласие между 

участниците.  

Предлагам ви да назначим Общинската избирателна комисия 

в община Лом след работна група, а именно: председател – Пламка 

Христова Григорова от ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – 

Ивайло Бориславов Алексиев от ПП-ДБ, Димитър Георгиев 

Владимиров от ДПС, Румянка Цветанова Николова от „БСП за 
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България“, Светла Валентинова Стоянова от ИТН; секретар – 

Росинка Арсенова Цекова от „Възраждане“; членове – Красимир 

Цветанов Александров и Енчо Генадиев Давидков от ГЕРБ-СДС, 

Огнян Христов Евтимов и Михаил Ванюшев Иванов от ПП-ДБ, 

Владимир Борисов Русинов от „Възраждане“ със съответните ЕГН.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. Изказвания по този проект?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2199-МИ/04.09.2023 г.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо с вх. № МИ-06-260/141 от 28 август 2023 г. от кмета на 

община Батак, област Пазарджик, за проведени консултации за 

състава на Общинската избирателна комисия в община Батак, като 

видно от протокола не е постигнато съгласие по отношение състава 

на Общинската избирателна комисия – Батак.  

След работна група ви предлагам да назначим Общинската 

избирателна комисия в община Батак, област Пазарджик, в състав от 

11 члена, както следва: председател – Атанас Георгиев Хрисков от 

ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – Магдалена Димитрова 

Власева от ПП-ДБ, Милен Илиев Радин от „Възраждане“, Елена 

Веселинова Михайлова от „БСП за България“, Атанаска Здравкова 

Кавръкова от ИТН; секретар – Ифет Мехмед Тригратлиева от ДПС; 

членове – Мартин Иванов Върбанов и Георги Александров 

Домусчиев от ГЕРБ-СДС, Димитър Петров Паунов и Любка 

Ангелова Стойчева от ПП-ДБ, и Емилия Ангелова Хаджиева от 

„Възраждане“ със съответните ЕГН.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. Изказвания? Няма.  

Режим на гласуване, моля.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2200-МИ/04.09.2023 г.  

Госпожо Стойчева, заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, представям проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Гулянци, област Плевен.  

Постъпила е преписка от кмета на община Гулянци с вх. № 

МИ-06-260/176 от 25 август тази година, като са представени всички 

изискуеми документи, съгласно Изборния кодекс. Видно от 

протокола от проведените консултации, в които са участвали 

представители на парламентарно представените партии и коалиции, 

не е постигнато съгласие по отношение състава на Общинската 

избирателна комисия.  

Поради което и на посочените в проекта на решение правни 

основания предлагам Централната избирателна комисия да назначи 

Общинска избирателна комисия в община Гулянци, област Плевен, в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Надя Борисова 

Николова от ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – Луиза 

Паскалева Пиличева от ПП-ДБ, Димитринка Георгиева Николова, 

предложена от „Възраждане“, Деви Христов Дилков от коалиция 

„БСП за България“ и Поля Владимирова Манова от „Има Такъв 

Народ“; секретар – Илона Кръстева Петкова от „Движение за права 

и свободи“; и членове – Светослава Божидарова Георгиева и Петя 

Димитрова Гъркова от ГЕРБ-СДС, Малинка Бориславова Калинова 

и Маринела Лъчезарова Цанкова от ПП-ДБ, и Десислав Емилов 

Дечков от „Възраждане“.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Колеги, имате думата за изказвания.  

Режим на гласуване.  

Колеги, моля да повторим гласуването. Има негласувал 

колега.  
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2201-МИ/04.09.2023 г.  

Колега Баханов, имате ли готовност да докладвате? 

Заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам на вашето 

внимание проект за решение за назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Лесичово, област Пазарджик.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/257 от 29 август 2023 г. на кмета на община Лесичово, 

Пазарджик. Представени са всички изискуеми документи, съгласно 

разпоредбите на Изборния кодекс, както и наше Решение № 1962-

МИ от 4.08.2023 г. Видно от представените документи и по-

специално от протокола в проведените консултации са участвали 

представители на парламентарно представените партии и коалиции, 

съгласно цитираното преди малко решение. Видно от самия 

протокол не е постигнато съгласие по отношение както на 

ръководството, така и на състава на Общинска избирателна комисия 

в община Лесичово.  

Предвид изложеното и на основание разпоредбите на 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

назначи Общинска избирателна комисия в община Лесичово, област 

Пазарджик, в състав от 11 члена, както следва: председател – Янчо 

Николов Дрянов от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Илиана 

Атанасова Сердарова от „Възраждане“ Кенан Хюсеин Дурмуш от 

ДПС, Диана Маринова Варникова-Милчева от „БСП за България“ и 

Кръстьо Йорданов Костадинов от ИТН; секретар – Адриана Петрова 

Изевкова от ПП-ДБ; членове – Петя Костадинова Мишева и Атанас 

Георгиев Синапов от ГЕРБ-СДС, Антон Ангелов Панков и Атанас 

Димитров Павлов от ПП-ДБ, и Надежда Димитрова Христоскова от 

партия „Възраждане“.  
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. Имате думата за изказвания, колеги. Не виждам.  

Режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2202-МИ/04.09.2023 г.  

Колега Георгиев, имате думата да докладвате.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проект с номер 2097 

относно назначаване на Общинската избирателна комисия в община 

Гърмен.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/98 от 24 август 2023 г. 

от кмета на общината. Представени са всички изискуеми документи 

по чл. 75, ал. 6 в съответната връзка с останалите текстове от 

Изборния кодекс. Участвали са представителите на парламентарно 

представените партии и коалиции и видно от протокола не е 

постигнато съгласие по отношение на състава.  

Предвид изложеното и на съответните основания от 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

реши, че назначава Общинската избирателна комисия в община 

Гърмен, област Благоевград, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Сийка Кисимова Куйбишева-Соленкова от ДПС; зам.-

председатели – Иво Николов Зойков от „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, Стоянка Георгиева Мавродиева-Сиракова 

от „Възраждане“, Стефан Димитров Софтов от „БСП за България“ и 

Рамадан Летифов Капсъзов от „Има Такъв Народ“; секретар – Катя 

Благоева Кардашева от ГЕРБ-СДС; и членове – Ана Иванова 

Пандева и Кимле Шукриева Ходжова от ГЕРБ-СДС, Георги Илиев 

Янев и Павлина Славова Карачобанова от „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, и Георги Тодоров 

Петрелийски от „Възраждане“.  
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Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

съответното решение за назначаване.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря.  

Изказвания по този проект има ли?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2203-МИ/04.09.2023 г.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с номер 2190 

и е относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Несебър, област Бургас.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/166 от 25 август 2023 

г. от кмета на общината. Представени са всички изискуеми 

документи. В проведените консултации са участвали представители 

на парламентарно представените партии и коалиции. Видно от 

протокола не е постигнато съгласие по отношение състава на 

Общинската избирателна комисия в община Несебър.  

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да реши, че назначава Общинска 

избирателна комисия в община Несебър, област Бургас, в състав от 

11 членове, както следва: председател – Стоян Златинов Златинов от  

ГЕРБ-СДС; трима зам.-председатели – Виктория Валентинова 

Теоклиева от „Възраждане“, Неслян Осман Тодорова от ДПС и 

Десислава Младенова Стефанова от „Има Такъв Народ“; секретар – 

Веселин Михайлов Радев от „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“; и за членове – Станислав Веселинов 

Славов и Руска Георгиева Узунова от ГЕРБ-СДС, Николай Росенов 

Кожухаров и Милена Стефанова Василева от „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, Ива Симеонова Якимова от 
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„Възраждане“ и Десислава Николова Николова от „БСП за 

България“.  

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

съответното решение.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. Имате думата за изказвания, колеги.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир  Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2204-МИ/04.09.2023 г.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с номер 2203 е 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Сунгурларе, област Бургас.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/150 от 28 август 2023 

г. от кмета на община Сунгурларе. Представени са съответните 

изискуеми документи. Участвали са представителите на 

парламентарно представените партии и коалиции в съответните 

консултации, на които, видно от протокола, не е постигнато 

съгласие по отношение на състава на Общинската избирателна 

комисия в общината.  

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да реши, че назначава Общинска 

избирателна комисия в община Сунгурларе, област Бургас, в състав 

от 11 членове, както следва: председател – Лазар Милков Лазаров от 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Станислава Пламенова Лазарова от 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, Дарина 

Радева Чакърова от „Възраждане“, Маргарита Иванова Рачева от 

„БСП за България“ и Иванка Стефанова Димитрова от „Има Такъв 

Народ“; секретар – Венелина Живкова Катърджиева от ДПС; и 

членове – Анелия Иванова Иванова и Надежда Йорданова 

Берданкова от ГЕРБ-СДС, Деница Валентинова Йорданова и Ирина 
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Костова Джендова от „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“, и Антония Борисова Скендерова от „Възраждане“.  

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

съответното решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2205-МИ/04.09.2023 г.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: И последният засега проект от мен с 

номер 2139 е относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Видин.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/199 от 28 август 2023 

г. от кмета на община Видин. Представени са съответните изискуеми 

документи. В проведените консултации са участвали представители 

на парламентарно представените партии и коалиции, но видно от 

протокола не е постигнато съгласие по отношение на състава на 

Общинската избирателна комисия в общината.  

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да реши, че назначава Общинска 

избирателна комисия в община Видин, област Видин, в състав от 

11 членове, както следва: председател – Даниел Боянов Цветанов от 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Бисерка Цецкова Борисова от 

„Възраждане“, Ирена Петрова Николова от ДПС, Светла Петкова 

Йорданова от „БСП за България“ и Канета Каменова Вълчева от 

„Има Такъв Народ“; секретар – Ваня Иванова Василева от 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“; и членове – 

Пламенка Найденова Цветкова и Елеонора Валериева Петрова от 

ГЕРБ-СДС, Васил Цветанов Бенов и Иван Видолов Иванов от 
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„Продължаваме Промяната – Демократична България“, и Анета 

Иванова Цанкова от „Възраждане“.  

Предлагам да преминем към гласуване на този проект.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 2206-МИ/04.09.2023 г.  

Господин Ципов, заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Кричим, област Пловдив.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-12 от 28 август от кмета на община Кричим с 

предложение за състав на ОИК в общината. Представени са всички 

изискуеми документи. Консултациите са проведени при спазване на 

изискванията на Изборния кодекс, като е постигнато съгласие между 

участниците в тях.  

Предвид изложеното и на съответните основания от 

Изборния кодекс ви предлагам следното решение:  

Назначава Общинска избирателна комисия в община Кричим, 

област Пловдив, в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Елена Стоилова Иванова от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Златка 

Атанасова Тумбалева от ПП-ДБ, Красимира Павлова Тотова от 

„Възраждане“, Ожгюн Смаилова Джаналиева от ДПС, Светла 

Радкова Цачева от „БСП за България“; секретар – Емил Кирилов 

Хаджиев от ИТН; членове – Венета Методиева Павлова и Марияна 

Ангелова Ангелова от ГЕРБ-СДС, Димитър Иванов Тонов и Ваня 

Иванова Косева от ПП-ДБ, и Евгения Георгиева Кирчева от 

„Възраждане“.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 2207-МИ/04.09.2023 г.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, позволете в тази точка да ви 

докладвам вх. № МИ-10-23 от 1 септември – писмо, с което е 

постъпило предложение за промяна на длъжностите на назначени 

членове на ОИК – Антон, Софийска област. Постъпило е 

предложение да бъдат освободени като заместник-председател и 

член на ОИК назначените членове от квотата на „Възраждане“ 

Цонка Панчева Стоянова и Петранка Галинова Николаева със 

съответните ЕГН и да бъдат назначени съответно за заместник-

председател и член. Тъй като освен предложението не е постъпило и 

заявление от страна на вече назначените заместник-председател и 

член на Общинската избирателна комисия, в моя папка от днес ще 

видите проект на писмо до политическата сила, от която е получено 

предложението, за да представят съответните заявления по 

отношение на направените предложения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Следващ докладчик в т. 2 е госпожа Стоянова. Заповядайте.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка с вх. № МИ-10-26, която е от кмета на община Белово, 

който ни изпраща предложение за състав на Общинската 
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избирателна комисия. В общината е постигнато съгласие при 

проведените консултации.  

Съответно предложението на кмета, което ви предлагам да 

залегне и в нашето решение, предвид съгласието, е за състав на 

Общинска избирателна комисия в община Белово, област 

Пазарджик, както следва: председател – Мария Иванова Тодорова-

Митова, предложена от квотата на ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – 

Цветанка Иванова Христоскова-Гаджева от „Възраждане“, 

Антоанета Ангелова Стойкова – ДПС, Маргарита Вескова Мизова – 

„БСП за България“, Димо Иванов Ципорков – ИТН; за секретар е 

предложена Станка Стоянова Левенска – ПП-ДБ; членове: Павлина 

Димитрова Варева и Вера Всилева Савова –ГЕРБ-СДС, Ирина 

Стоянова Танева и Катя Иванова Михова – ПП-ДБ, и Васил 

Любенов Григоров – „Възраждане“.  

Предлагам да бъде назначен този състав, комисията да встъпи 

в правомощията си на 9 септември 2023 г.  

Моля да се запознаете с проекта на решение и ако нямате 

бележки да го гласуваме. Проектният номер е 2175.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2208-МИ/04.09.2023 г.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по проектен 

номер 2202. Това е Общинска избирателна комисия – Берковица, 

предложение за назначаването на състава й.  

Моля да имате предвид, че в Берковица е нямало съгласие, но 

са представени всички изискуеми документи по чл. 75, ал. 6 във 

връзка с ал. 3, 4 и 5, чл. 80 и 81 във връзка с чл. 66 от Изборния 

кодекс и наше Решение № 1962.  
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В тази връзка и предвид представените документи ви 

предлагам да бъде назначен състав на комисията в община 

Берковица, област Монтана, от 11 членове, както следва: 

председател – Апостол Христов Иванов, предложен от квотата на 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Борислава Мирчова Йорданова от 

ПП-ДБ, Венцислав Крумов Бухалски от „Възраждане“, Кристин 

Стефанов Христов от „БСП за България“ и Цветана Петрова Лолова 

от ИТН; за секретар предложението е за Димитрина Рангелова 

Лазарова-Йоцова от квотата на ДПС; и членове – Миленка Иванова 

Михова и Цеца Иванова Георгиева от ГЕРБ-СДС, Олга Петрова 

Коцева и Вера Милотинова Ставрова от ПП-ДБ, и Сергей Рангелов 

Цветков от квотата на „Възраждане“. Това е предложението за 

състав.  

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощия на 

9 септември 2023 г.  

Моля да погледнете преписката и ако нямате бележки, да я 

гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2209-МИ/04.09.2023 г.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка 

засега е с проектен номер 2209.  

Предлагам да бъде назначена Общинска избирателна комисия 

в община Ябланица, област Ловеч. В община Ябланица при 

проведените консултации не е постигнато съгласие. Изпратени са ни 

всички необходими документи, поради което ви предлагам, след 

като се запознах със същите, след като ги прегледате и вие, да 

гласуваме комисия в състав: председател – Милена Василева Генова 
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от квотата на ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Радослав Цочев 

Василев от „Възраждане“, Красимира Калинова Кръстева от ДПС, 

Валентина Венциславова Георгиева от „БСП за България“ и Ваня 

Петкова Иванова от ИТН; секретар – Диана Василева Маринова от 

квотата на ПП-ДБ; членове – Ивелина Лазарова Радева и Василена 

Дилянова Велева от ГЕРБ-СДС, Илонка Димитрова Петкова и 

Валентина Лазарова Йотова от ПП-ДБ, и Бойко Петков Киров от 

„Възраждане“.  

Комисията да встъпи в правомощия на 9 септември 2023 г.  

Моля да подложим на гласуване този проект.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова и Силвия 

Стойчева); против – няма.  

Решението е № 2210-МИ/04.09.2023 г.  

Колеги, прекъсвам заседанието до 15,30 ч.  

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата, имаме кворум.  

Продължаваме с доклади в точка 2.  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Проект за решение относно назначаване 

на Общинска избирателна комисия – Кочериново, при несъгласие.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/165 от 25 август от кмета на община Кочериново. 

Представена е преписка за провеждане на консултации и съответно 

документи. На проведената консултация представители на 
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политическите сили в Народното събрание не са постигнали 

съгласие по отношение разпределението на ръководните места в 

тази Общинска избирателна комисия в състав от 11 членове.  

Предлагам въз основа на преписката да назначим Общинска 

избирателна комисия в община Кочериново от 11 членове, както 

следва: председател – Атанаска Богоева от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Катя Василева от „Възраждане“, Анелия 

Стамболийска от ДПС, Кристина Вангелова от „БСП за България“; 

секретар – Славка Карашевска от ПП-ДБ; членове – Арбен 

Конедарев и Марияна Узунова от ГЕРБ-СДС, Надежда Кирилова 

Дерменджиева и Мария Михайлова-Арсова от ПП-ДБ, Михаил 

Джельов от „Възраждане“ и Калоян Славов от ИТН.  

Комисията да встъпи в правомощията си на 9 септември, 

съответно да им се издадат удостоверения.  

Предлагам да гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 2211-МИ/04.09.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, предлагам проект на 

решение в моята днешна папка – поправка на техническа грешка в 

наше Решение № 2144-МИ от 30 август, относно назначаване на 

ОИК – Челопеч.  

Предлагам да допуснем поправка на техническа грешка в 

това решение, като вместо „секретар на ОИК Теодора Георгиева 

Златанова“ да се чете „заместник-председател Теодора Георгиева 

Златанова“ и вместо „член на ОИК Нели Събева“ да се чете 

„секретар на ОИК Нели Събева“ със съответното ЕГН.  

Предлагам да го гласуваме.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2212-МИ/04.09.2023 г.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект за 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Велинград, област Пазарджик.  

Постъпило е в Централната избирателна комисия писмо с вх. 

№ МИ-06-260/66 от 23 август 2023 г. от кмета на община Велинград 

с предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. Представени са всички изискуеми документи. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс. Участвали са представители на всички 

парламентарно представени партии и коалиции. Не е постигнато 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Велинград.  

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното решение:  

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Велинград, област Пазарджик, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Гергана Иванова Владимирова от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Иванка Димитрова Станчева от ПП-ДБ, Веселина 

Валентинова Велчовска от „Възраждане“, Ангелина Илиева 

Панайотова от „БСП за България“ и Ирина Веселинова Масларова-

Гечева от ИТН; секретар – Искра Орлинова Люгова от ДПС; членове 

– Натали Стефанова Видаркинска-Клинчева и Лъчезара Димитрова 

Попова от ГЕРБ-СДС, Мария Иванова Сестримска и Борислав 
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Петров Борисов от ПП-ДБ, и Радка Иванова Мандилова от 

„Възраждане“.  

Общинската избирателна комисия да встъпи в правомощията 

си на 9 септември и на назначените членове да се издадат 

удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2213-МИ/04.09.2023 г.  

Госпожо Стойчева, заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, поради допусната техническа 

грешка в Решение № 2082-МИ от 28 август 2023 г., предлагам 

проект на решение, с което да се допусне поправка на техническа 

грешка в Решение № 2082-МИ от 28 август 2023 г. на ЦИК, като 

името на назначената за член на ОИК – Добрич, „Дарина Николаева 

Колева“ да се чете „Дарина Николова Колева“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по този проект? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2214-МИ/04.09.2023 г.  

 

Продължаваме с точка трета от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Господин Димитров, заповядайте.  
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, преписката, която 

докладвам, е с вх. № ЕП-00-6 от 4 септември 2023 г.. Изпратен ни е 

документ, който се нарича „Предложение за предстоящите избори за 

Европейския парламент“ от неправителствена група, която 

съкратено се нарича SEEEDS. Може да се запознаете с документа. 

Има и превод. Не съм го разглеждал, тъй като днес съм го получил, 

но това са обичайните глобални предложения за изборите. Участват 

членове на Европейския парламент, неправителствени организации. 

Имали са среща в Брюксел.  

Вторият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-83, той е адресиран 

персонално до госпожа Нейкова. Поканата е за участие в Прага на 9 

ноември 2023 г. на събитие, което се организира от Международната 

организация на жените в изборите. Веднъж сме участвали в нещо 

подобно. Финансовият спонсор е IFES. Докладвам го за запознаване.  

Молбата е да се посочи, ако не може госпожа Нейкова да 

участва, някой да я замести. Между другото, на един такъв семинар 

госпожа Стоянова беше и Данчето.  

Това са двата ми доклада. По тази точка нямам повече.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам: с вх. № МИ-02-6 от 4 септември сме получили 

писмо от главния секретар на Народното събрание. Писмо в отговор 

на наше писмо от месец август, с което ни уведомява, че за приемане 

на заявления за регистрация на партии и коалиции за участие в 

изборите ни предоставят съответните площи, където от днес започна 

и регистрацията на партиите и коалициите. Това място ни се 

предоставя за периода от 4 до 13 септември. Същите помещения ще 

ни бъдат предоставени и за тегленето на жребия от ЦИК за 

поредните номера на партиите и коалициите в бюлетината. 

Докладвам го за сведение на Централната избирателна комисия.  

Следващ докладчик – господин Войнов.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела-Норма“ с вх. № МИ-23-12 от 1 септември, то е 
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относно предстоящото доработване на софтуера за машинно 

гласуване. От „Сиела-Норма“ предлагат среща с наши експерти.  

Аз предлагам срещата да е с Централната избирателна 

комисия. Предлагам да изпратим писмо на „Сиела-Норма“, с което 

да ги поканим на среща утре. Проектът за писмо е в моя папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли предложения, изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 1 (Севинч 

Солакова).  

Следващ докладчик – господин Георгиев.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред за сведение 

няколко писма, някои от тях по-отдавна с въпроси на граждани, 

които ще останат само за сведения с вх. № МИ-22-86, вх. № МИ-22-

88 и вх. № МИ-22-90.  

След това представям за запознаване писмото с вх. № МИ-22-

98 от госпожа Мария Вълчева, което по-късно да бъде обсъдено от 

ЦИК и да видим дали ще се произнесем. Сега го представям за 

запознаване.  

След това също за запознаване и евентуално за вземане на 

решение за изпращане на отговор представям писмото на господин 

Радослав Малчев с вх. № МИ-22-99 от 1 септември 2023 г. Има и 

проект с номер 7482 за евентуален отговор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението на колегата Георгиев?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Красимир Ципов, Любомир  

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Камелия Нейкова).  



28 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект за писмо е до 

старши разследващ полицай от ОДМВР – Русе, с номер 7480. 

Предлагам след запознаване да гласуваме за изпращането и на този 

отговор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, погледнете в моя папка 

писмо с покана за среща.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колега Георгиев, 

писмото с проектен № 7485 ли е Вашето предложение?  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения.  

Колеги, изказвания? Няма.  

Подлагам на гласуване предложението на докладчика.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – 

3 (Георги Баханов, Йорданка Ганчева и  Севинч Солакова).  

Следващ докладчик – госпожа Солакова. Заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, имаме получено писмо по 

електронната поща с вх. № МИ-06-299 от 1 септември тази година от 

кмета на община Борован. Уведомява ни, че с решение на 

Централната избирателна комисия е освободена председателката на 

ОИК – Борован. След освобождаването на председателя до 

настоящия момент не е предаден нито ключ, нито печат на 

заместник-председателите и на секретаря на Общинската 
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избирателна комисия. Иска указание как да постъпят, за да бъде 

изпълнено Решение № 1953.  

Аз ви предлагам проект на отговор, не сме сезирани от 

Общинската избирателна комисия. В този смисъл се надявам, че 

няма проблем с документацията за мандат 2019 – 2023 г.  

Предлагам ви да изпратим писмо до кмета на община 

Борован и да укажем на заместник-председател и на секретар на 

Общинската избирателна комисия да се осигури достъп до 

помещението, в което се съхраняват документите на Общинската 

избирателна комисия, като за това осигуряване трябва да има 

съответно протокол, да се знае по какъв начин е осъществен този 

достъп, защото не може да има помещение, до което общинската 

администрация и Общинската избирателна комисия нямат достъп. 

Не бих го приела за нормално. И същите тези документи следва да 

бъдат предадени по реда на Решение № 1953 с подписите на 

заместник-председател и на секретар. За предаването също, разбира 

се, ще има протокол.  

Намирам за достатъчно към момента да останем в рамките на 

това указание и не считам, че има проблем с документацията на 

Общинската избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по проекта на писмо?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

един проект на писмо до кметовете на общини – да обърнем 

внимание на ангажиментите им по организационно-техническата 

подготовка и осигуряването и обезпечаването на дейността на 

избирателните комисии; в срок да осигурят помещение, подходящо 

за работа с оборудвани работни места и необходими материали; да 
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ни предоставят информация за това в Централната избирателна 

комисия, както и за телефони за контакт.  

Във връзка с подготовката на процедурата по възлагане 

отпечатването на хартиени бюлетини, да включим в това писмо и 

искане да ни направят предложение за тиража на бюлетините за 

различните видове избори в съответната община, като за целта 

ползват информацията от произведените местни избори през 2019 г., 

а след публикуването на предварителните избирателни списъци, 

може да направят съответно корекции в този предложен тираж.  

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвалия или предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

администрацията на Министерския съвет с вх. № МИ-03-11/1 от 4 

септември. Главният секретар ни информира, че във връзка с 

осигуряване на печатите на секционните избирателни комисии и на 

подвижните секционни избирателни комисии следващата седмица 

администрацията на Министерския съвет ще стартира процедура по 

обществена поръчка за възлагане на изработването и доставката на 

печатите до областните центрове. Информира ни, че с тяхно писмо 

от 16 август до ЦИК са изпратили за съгласуване проект на 

техническа спецификация/изисквания за изработване и доставка на 

печатите, включително броя и разпределението им по общини. И в 

случай че ЦИК има бележки или предложения по изпратеното, да ги 

информираме.  

Предлагам ви да изпратим едно писмо до главния секретар на 

Министерския съвет. Проектът на писмо е вътрешната мрежа. Да ги 

информираме в отговор на това днешно писмо, че Централната 
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избирателна комисия с Решение № 1966 от 8 август е утвърдила 

реквизитите и начина на защита на печатите на ОИК, СИК и 

подвижните секционни избирателни комисии.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Госпожа Стойчева – заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № НС-23-373 от 1 

август е получено писмо от Комисията за защита на личните данни, 

с което във връзка с образувано административно производство по 

подадена жалба от              П.           Д.         се изисква от Централната 

избирателна комисия да предостави заверено копие на коалиционно 

споразумение, приложено към заявление за регистрация на коалиция 

„БСП за България“ за участие в изборите, прието с Решение № 2039-

НС от 12 февруари 2021 г.  

В тази връзка има подготвен проект на писмо до Комисията 

за защита на личните данни с приложение към него исканата 

информация, а именно заверено копие на решение за образуване на 

коалиция от партии за участие с обща листа в изборите за народни 

представители в Четиридесет и петото Народно събрание.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме и определям госпожа Матева за малко да 

води заседанието.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-120/27 от 1 

септември в Централната избирателна комисия е получена преписка 

от Общинска избирателна комисия – Разлог, с приложен заверен 

препис от решение на Общинската избирателна комисия, с което е 

уважено заявление от кандидат за общински съветник и желанието 

му да не бъде обявяван за избран за такъв, и решение за обявен за 

избран следващият от листата на съответната партия. За сведение на 

комисията и за класиране в съответната папка в Деловодството.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Следващият докладчик в тази точка е колегата Стоянова.  

Заповядайте.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

преписка с вх. № НС-09-248 от днешна дата. За сведение и 

запознаване, тъй като това е Постановление на Окръжна 

прокуратура, Окръжен следствен отдел, с която се постановява да 

бъде оказано съдействие от страна на ЦИК на експерт, който ще 

извършва графическа експертиза. Резолирам го към дирекция 

„Администрация“, Правно звено, за да го имат предвид и да 

подготвят необходимото. Ще ви докладвам в следващи заседания 

движението по тази преписка.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Следващият докладчик в тази точка е колегата Баханов. 

Заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председателстващ.  

Уважаеми колеги, в Централната избирателна комисия е 

постъпило писмо с вх. № НС-04-02-306 от 30.08.2023 г. от Районно 

управление – Хасково, Областна дирекция на МВР, като ни 

информират, че на 15.08. е постъпила преписка с описани номера по 

описа на Районна прокуратура – Хасково. Постъпил е сигнал в 
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Районна прокуратура – Хасково, от председателя на ЦИК, съдържащ 

данни за гласуване на избиратели в нарушение на Изборния кодекс 

на проведените избори за народни представители на 2.04.2023 г. 

един път в страната, един път извън нея, тоест данни за извършено 

престъпление по чл. 168 от НК. Лицето е посочено в сигнала, 

записано с трите имена и ЕГН.  

Съгласно дадено разпореждане от прокурора е необходимо да 

се предостави дали на лицето е издадено удостоверение за гласуване 

извън страната и самоличността на членовете на съответната СИК.  

Подготвен е отговор до господин  Е.    Е. – изпълняващ 

длъжността началник на Районно управление на МВР – Хасково. 

Моля да го погледнете във вътрешната мрежа, предполагам, че е от 

онзи ден, в което е описано подробно на две страници, че не се 

издават удостоверения за гласуване извън страната, а се вписват в 

списък за гласуване извън страната въз основа на подадено 

заявление или се дописват от СИК в допълнителна страница на 

списъка в изборния ден по реда на чл. 33, ал. 2 от Изборния кодекс. 

Написали сме състава на съответната комисия с три имена и ЕГН, 

като казваме, че не разполагаме с данни за постоянен и настоящ 

адрес на лицата и телефони за контакт на състава на секционната 

избирателна комисия, а данни за състава на СИК на избирателна 

секция на територията на община Хасково и избирателни списъци, 

информация и заверени копия от документи могат да бъдат изискани 

от община Хасково, където се съхраняват изборните книжа от 

гласуването в страната. И че протоколът на с. Козлец, община 

Хасково е достъпен на интернет страницата на ЦИК на следния 

линк.  

Това е в общи линии отговорът. Моля да го подложите на 

гласуване, ако няма от колегите някой да допълни или да добави 

нещо, или да редактира.  
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Входящият номер е НС-04-02-306 от 30.08.2023 г. на 

Централната избирателна комисия. Регистрационният номер от 

Районно управление – Хасково, е 197000-6273от 24.08.2023 г.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: 

Благодаря, колега Баханов. Исках да разбера кое от двете писма…  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Нали искахте да ви кажа и 

прокурорската преписка, която е 3024.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Да, 

казахте ми регистрационния номер и аз индивидуализирах…  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Нищо де, аз да отговоря на Вашия 

въпрос, колегите да чуят.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Мисля, 

че можем да не си губим времето. Разбрахме.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Протоколна преписка № 3024 от 2023 г. 

по описа на Районна прокуратура – Хасково.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Понеже 

не знаехте проектния номер на писмата, във Вашата папка от 

1 септември има подготвени два отговора до МВР – Хасково. Исках 

да обясня на колегите кой проектен номер докладвате в момента и 

кой проектен номер да гласуваме. Проектният номер е 7478.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Мисля, че докладчикът по-добре би 

могъл да обясни. Отговорих на Вашия въпрос, за да обясня на 

колегите.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

моля да се запознаете с проекта на писмо 7478 и ако има желаещи за 

изказвания, предложения, корекции. Не виждам. От 1 септември е 

папката.  

Запознахте ли се, колеги?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

Следващият докладчик – колегата Ципов. Заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

вх. № ПВРНС-09-109 – писмо от Окръжния следствен отдел в 

Кърджали. Също в моя папка от днес с проектен номер 7486 е 

проектът на отговор до Окръжния следствен отдел, Окръжна 

прокуратура – Кърджали.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада? Не виждам.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви и вх. № НС-04-

01-94 от 25.08.2023 г. – писмо от Министерството на външните 

работи, което е също в моята папка от днес. С проектен номер 7490 

отговаряме на Министерството на външните работи.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по проекта?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – 2 (Георги Баханов и Йорданка Ганчева).  

Заповядайте, колега.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Гласувах против, тъй като на мен не ми 

стана ясно крайният вариант на писмото, което предложи 
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докладчикът, и което извън микрофон се обсъждаше между 

председателстващия и докладчика. Не знам в крайния вариант на 

това писмо кое остава, кое се маха. Затова гласувах против. Ако 

можеше да се изчисти краен вариант и тогава да го гласуваме, би 

било добре.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

други доклади в Административни преписки има ли? Не виждам.  

 

Преминаваме към четвърта точка:  

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК.  

Заповядайте, колега Димитров.  

Ще помоля колегата Томов да води, тъй като има за 

регистрация партии и коалиции.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам преписка, с 

която Общинска избирателна комисия в гр. Роман е поискала 

изплащане на възнаграждения за дежурства на 30-и и 31-ви. Първото 

дежурство е за обработка на архива, а второто за предаване на този 

архив. И в първото и във второто са участвали председател и 

секретар.  

Имаме счетоводна справка и контролен лист. Общата сума, 

която заявяват за изплащане, е 242 лв. и 6 ст. включително с 

осигуровките.  

Моля да одобрим тази сума.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. Има ли изказвания и становища по този доклад?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, второто искане за 

изплащане на възнаграждение, което днес мога да докладвам, е 

постъпило от ОИК – Черноочене. По същия повод е – в два 

последователни дни на 23 и 24 август са подготвили и обработили 

архива и предали на общинската администрация.  

Имаме счетоводна справка и контролен лист. Сумата, която 

трябва да одобрим за изплащане, е 348,46 лв. Дежурствата са дадени 

от председател, секретар и един от членовете.  

Моля да гласуваме изплащането на сумата.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Господин Ципов, заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

105 от 29 август тази година – искане за изплащане на 

възнаграждение от Общинска избирателна комисия – Сандански, за 

проведени четири дежурства и едно заседание.  

Искането е за сумата от 1 141,14 лв. ведно с осигурителните 

вноски. Съпроводено е от счетоводна справка и контролен лист 

преди поемане на задължение.  

Моля да одобрим така поисканото възнаграждение за 

проведените дежурства и заседание от Общинска избирателна 

комисия – Сандански.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир  Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Насрочвам следващото за утре – 5 септември, от 11,00 ч. 

Благодаря ви.  

 

(Закрито в 16,52 ч.) 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

 

Стенограф:  

  Нина Иванова  

 


